

Vayselle

Gentle on hands, tough on grease



About this product

Concentrated formula and an excellent degreaser. This handwashing dish detergent penetrates through grease, dried food on dishes, glasses, pots, and pans. Its neutral pH, biodegradable formula is tough on grease and fat and leaves your dirtiest dishes sparkling clean. Highly concentrated – a little goes a long way, allowing you to do more dishes while using less detergent. Its high foaming formula and pleasant scent makes for a more enjoyable experience while remaining mild on the hands.

- Leaves dishes spotless clean
- Suspends grease and soils
- Cleans dishes quickly and effectively
- Tough on grease
- High sudsing and long lasting
- Ideal for the foodservice industry
- Pleasantly scented
- Biodegradable
- CFIA approved
- Gentler on aquatic life
- ECOLOGO Certified (UL 2759)



Dilution rates:

ECOLOGO (UL 2759) 1:300

Using the 3 sink manual dishwashing?



Combine your dishwashing process with **Quatromyicide II** – our food grade no-rinse sanitizer. It effectively sanitizes food contact surfaces where sanitizing is of high importance. This sanitizer can be used in the third sink to sanitize and disinfect plate, pots, cutting boards, and much more!

Code: 52891 (5 L)
DIN: 0321963

Codes:

- 53346 (1 L)
- 53347 (4 L)
- 53348 (20 L)



Vayselle

Doux pour les mains, résistant à la graisse



À propos du produit

Formule concentrée et un excellent dégraissant. Ce détergent à vaisselle pour le lavage à la main pénètre la graisse, les aliments séchés sur la vaisselle, les verres, les casseroles et les poêles. Sa formule biodégradable au pH neutre est résistante à la graisse et au gras et nettoie même votre vaisselle la plus sale. Très concentré – une petite quantité suffit, vous permettant ainsi de faire plus de vaisselle tout en utilisant moins de détergent. Sa formule hautement moussante et son parfum agréable améliorent l'expérience tout en étant doux sur les mains.

- Laisse la vaisselle propre et impeccable
- Suspend la graisse et la saleté
- Nettoie la vaisselle rapidement et efficacement
- Puissant contre la graisse
- Hautement moussant et durable
- Idéal pour l'industrie du service alimentaire
- Parfum agréable
- Biodégradable
- Approuvé par l'ACIA
- Plus doux pour la vie aquatique
- Certifié ECOLOGO (UL 2759)



Taux de dilution :

ECOLOGO (UL 2759)

1:300

Vous utilisez la méthode de lavage manuel à 3 éviers?



Combinez votre processus de lavage avec **Quatromycide II** – notre désinfectant sans rinçage de qualité alimentaire. Il assainit efficacement les surfaces en contact avec les aliments où la désinfection est une priorité. Ce désinfectant peut être utilisé dans le troisième évier pour assainir et désinfecter les assiettes, les casseroles, les planches à découper et bien plus encore!

Code : 52891 (5 l)

DIN : 0321963

Codes :

53346 (1 l)

53347 (4 l)

53348 (20 l)

